
[Wpisz tekst] 

 

Protokół z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Miasta 

Odbytego w dniu 17 października 2023 

 roku o godz. 07:00 

W Sali Sesyjnej 

Obecni: członkowie Komisji wg załączonej listy obecności, Burmistrz Miasta Tomasz Bujok, Sekretarz 

Miasta Sylwester Foltyn 

Tematyka posiedzenia: 

1 Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 

2 Informacja na temat ściągalności podatków oraz opłaty miejscowej w bieżącym roku 

3 Informacja na temat działalności Baseny Sp. z o.o. (przychody, koszty, plany) 

4 Sprawy bieżące. 

Ad. 1 

Przewodniczący Komisji Radny Rafał Skurzok powitał wszystkich i poprosił o przyjęcie protokołu z 

poprzedniego posiedzenia  komisji, który został jednogłośnie przyjęty. 

Ad. 2 

Skarbnik Miasta Damian Cieślar oraz kierownik Referatu Finansowego Pan Dariusz Błaszkiewicz 

omówili przygotowany materiał. Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

Głosowanie: jednogłośnie 3 „za” 

Ad. 3 

Działalność spółki Baseny Sp. z o.o. omówił prezes Pan Michał Dąbrowski. Przedstawił koszty 

funkcjonowania obiektu,  opowiedział o stratach związanych z sierpniową ulewą oraz najbliższych 

planach. Największe koszty to koszty osobowe i energii. Straty na basenie zostały oszacowane na kwotę 

11 mln złotych. Dyskoteka basenowa nie sprawdza się, w jej miejscu prezes widziałby  coś na kształt 

saunarium . 

Głosowanie: jednogłośnie „za”. 

Ad.4 

W sprawach  bieżących rozmawiano o sytuacji popowodziowej, o wydłużeniu sezonu turystycznego 

oraz poruszono temat taksówek w mieście. 

  Protokołowała                                                                                           Przewodniczący Komisji 

   Justyna Pilch                                                                                                         Rafał Skurzok 

 

 


